
 

 
27. april 2025 

 
Invitation til at deltage i arbejdsgruppe vedr. infrastruktur. 

 
 
Kære grundejer, 
     som du nok ved, blev det på grundejerforeningens generalforsamling 16. marts 2025 
vedtaget at: ”Generalforsamlingen beslutter at forbedre Grundejerforeningen Trappendals 
økonomi således, at foreningen i løbet af en årrække vil være i stand til at beskytte 
grundejernes matrikler og ejendomme ved på egne arealer (veje, stier og grønne områder) at 
etablere og vedligeholde nødvendige og bæredygtige tiltag, der fremtidssikrer vores 
infrastruktur. Det vurderes, at ca. kr. 1 mio. vil give foreningen såvel handlekraft som 
fleksibilitet.” 
     Generalforsamlingen besluttede efterfølgende at finansiere forslaget ved igennem tre år at 
opkræve hver grundejer kr. 1000/år. Herved tilvejebringes kr. 948.000, hvorefter en ny 
generalforsamling (2028) skal beslutte om grundejerforeningen skal fortsætte opbygning af 
økonomi til imødegåelse af fremtidige hændelser eller om ordningen skal ophøre. 
     Grundejerforeningens bestyrelse har besluttet at nedsætte en arbejdsgruppe mhp. 
indledningsvis at etablere et tilstrækkeligt datagrundlag for efterfølgende at udarbejde en 
prioriteret arbejdsplan, der over tid skal sikre en bæredygtig infrastruktur på foreningens 
arealer.  
     Grundejerforeningens formand besætter formandsposten for arbejdsgruppen og 
bestyrelsen stiller yderligere et medlem af arbejdsgruppen. Bestyrelsen anmoder grundejere 
med relevante kompetencer og kvalifikationer om at stille sig til rådighed for arbejdsgruppen. 
På nuværende tidspunkt har tre grundejere allerede meldt sig, men arbejdsgruppen kan 
sagtens bruge flere ressourcer. 
     Såfremt du har lyst til at hjælpe grundejerforeningen, bedes du på mail via hjemmesiden 
melde dig. Anfør venligt de kompetencer, som du kan byde ind med. På forhånd tak. 
 
 

KRISTIAN KRONBORG 
Formand for Grundejerforeningen Trappendal 

 


